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1. Åbent skolebestyrelsesmøde. 

 

2. Godkendelse af referat  

 

3. Nyt fra skolen: 

Vi har haft dansk, matematik og IT lærer på 4. Årgang afsted til første temadag om 
Teknologiforståelse i fagene. De skal afsted igen på et to dages 
kompetenceudviklingsseminarium i Odense, hvor de bliver klædt fagligt på til opgaven. De skal 
arbejde med teknologiforståelse som en del af faget og her blandt andet lærer eleverne, hvad 
teknologien har af betydning for os og vores hverdag. 

I lærergruppen arbejder vi meget med kompetenceudvikling af den enkelte lærer. Det gør vi på 
forskellige måder. I øjeblikket afprøver vi videofilmning af læreren for derefter sammen med en 
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kollega, at gå på opdagelse i, hvad der virker i undervisningen. Det betyder, at jeres børn ind 
imellem vil kunne fortælle, at deres lærer har optaget sig selv i undervisningen. Materialet er 
udelukkende af lærerne og bruges internt til kompetenceudvikling af den enkelte lærer. 
Formålet med dette er, at vi hele tiden arbejder med, hvordan vi kan gøre undervisningen bedre.  

 

Ventilation  

Vi er nu langt om længe, ved at være i mål med vores ombygning af det nye ventilationsanlæg på 

Lunden. Håndværkerne er i øjeblikke ved at indregulerer anlægget og lægge i den forbindelse sidste 

hånd på de installationsmæssige ting.  

 

Det har været en lang proces, med mange uforudsete tekniske udfordringer som bygherren og 

håndværkerne ikke har være forberedt på fra start, men firmaet lover at vi er lige ved at være i mål. 

Vi glæder os til færdiggørelsen, så vi kan komme tilbage til vores normale hverdag. 

 

Jobopslag 

Vi lagde i forbindelse overgangen til det nye år et jobopslag på Greve kommunes hjemme side, hvor 

vi søgte skolepædagoger til Tune skole Lunden. Vi har i skrivende modtaget stund modtaget 23 

ansøgere og ser frem til at der tikker flere ind inden udløb på ansøgningsfristen d. 25 januar. Vi 

afholder jobsamtaler i uge 5. 

 

Tune borgerhus 

Vi forsætter vores møderække med repræsentanter  fra Tune borgerhus. Borgerhuset er kommet 

med indsigelser i forhold til den aftale, som blev lavet på et tidligere møde og er nu komme med 

yderligere krav i forhold til lokalplanen for området. Mødet afholdes fredag d. 18 januar, og vi håber 

at kunne informere med mere konkrete oplysninger på bestyrelses mødet. Samarbejdet er 

vanskeligt, fordi det er svært at tilgodese både Borgerhusets ønsker og skolens behov. 

 

Det er besluttet at udskyde beslutningen omkring ny tildelingsmodel, som bestyrelsen ellers 

udarbejdede høringssvar til ved sidste møde, da der ikke har været politisk enighed om den 

udmeldte model. 

 

Der orienteres om seneste opgørelser over elevfravær, hvor en meget stor andel af elever, ca. 200, 

har mere end de 7% fravær, der automatisk udløser en “alarm”. Dette skyldes især forlængede 

weekends, ferier o.l., men også drypvis fravær. Det opleves især, at de ældre elever har meget 

fravær. 

Der har været en fejl i Tabulex i den forgangne uge, hvor alle børn af uforklarlige årsager blev 

krydset ud midt på eftermiddagen. 

 



 

4. Nyt fra skolebestyrelsen 

Næste skolerådsmøde bliver den 5. februar. 

 

Der er et initiativ i gang i kommunen ift. at oprette en lokal afdeling af 

foreningen Skole og forældre. 

 

5. Nyt fra elevrådet 

 

Man har på mellemtrinnets elevrådsmøde planlagt en skolefest til foråret, hvor 

der vil være mødepligt for alle for at afvikle den ekstra skoledag, der har skulle 

placeres i indeværende skoleår. 

 

Det drøftes, at vi skal sikre, at 9. klassernes kagesalg ikke lider under 

mobilforbuddet. 

 

6. Nyt om bygninger 

Jf. tidligere drøftelser ift. midler afsat til renovering af Højen, kan det bekræftes, at der er afsat 40-

50 millioner til opgaven. 

Der er stor usikkerhed på, hvorvidt lokalesituationen på Lunden er afklaret og løst, når vi skal afgive 

de 3 klasselokaler til Lundebo. Der opfordres til, at man fra Ejendomscentret får en status på, hvor 

langt man er i processen. 

 

7. Orientering om En skole på en matrikel 

Opfølgning på punktet fra sidst – hvad har Rasmus deltagelse givet af overvejelser – se bilag med 

referat fra punktet. 

Erhvervsministeren har været på besøg i Tune for at tilse situationen omkring støjzonen og de 

mulige byggeområder. 

Ledelsen og bestyrelsesformanden retter henvendelse til skolecentret for at få på skrift, hvor langt 

man er ift. at kunne udmelde plantegninger over forslaget for den eventuelle fremtidige 

sammenlægning. 

 

8. Samarbejde med Lokalrådet om fælles foredrag 

Henvendelse fra lokalrådets formand – orientering gives. Lokalrådet har inviteret til foredrag 

d. 11. april kl. 14 omkring de gode historier fra folkeskolen. Foredraget ligger om 

eftermiddagen, så der vil desværre formentlig ikke være så mange forældre, der kan 



deltage. Det er et ønske fra bestyrelsen, at arrangementet i højere grad kan rettes mod 

forældre ved at ligge senere på dagen. 

 

9. Udarbejdelse af princip for forældresamarbejde – se bilag 

 

10. Drøftelse af frokostpausens længde 

Det har været ytret fra flere forældre, at spisepausen for nogle elever er for kort.  

Børnene har formelt spisepause 11.45 - 11.55 og derefter frikvarter til 12.20. 

Især i de mindre klasser anvender man dog noget af undervisningstiden til at spise. Der er en 

oplevelse af, at nogle børn har brug for, at de voksne sætter tydelige rammer for spisningen, så de 

ikke går til frikvarter uden at have spist før. 

Ledelsens holdning er, at man som udgangspunkt skal lave aftaler mellem forældre, elever og de 

enkelte klassers lærere omkring spisepauserne for at tilgodese alles behov. 

 

 

11. Evt. 

Der er et ønske om at afvikle et forældrekursus omkring “Fri for mobberi”. Punktet drøftes på 

kommende bestyrelsesmøde. 

Det efterspørges, hvor meget det koster at have lærere med til lejrskoler, klasseture o.l. Pga. den 

gældende overenskomst er det en meget høj udgift, som udgør en forhindring for at komme afsted. 

Udgiften vil f.eks. variere afhængigt af, hvor mange timer de enkelte lærere har den enkelte dag. 

 

12. Punkter til kommende møder 

Forældrekursus omkring “Fri for mobberi”. 

 

 

Punkt til lukket dagsorden 

 

 

 

 

 

 

 



 


